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Molta gent al carrer, a les fires i vendes considerables
09/12/10 02:00 -

“Hi havia molta gent al carrer, però no un excés de bosses”, explicava Jordi Rotllan, president

de l'Associació de Comerciants de Figueres. Dilluns i dimarts la ciutat va tenir molta afluència

de gent, tot i que no es va traduir igual per a tothom. Comerços dedicats a les joguines, a la

roba i a cafeteries del centre van ser els únics beneficiats. A Girona ciutat, el president de

l'Agrupació de Comerciants Girona Centre, Josep Maria Noguer, era més positiu ja que, a

més dels carrers plens de gent, veia “ganes de comprar”. Noguer és del parer que la vaga de

controladors hi va influir i va notar que moltes de les visites provenien de la resta de comarques i també de Barcelona, fet que atribueix a

l'oferta de Girona.

La presidenta de l'Associació de Comerciants de Sant Feliu de Guíxols també valora positivament aquests dies, ja que expliquen que hi ha

hagut més gent que l'any passat, gràcies a les compres de Nadal i al bon temps. També els centres comercials han aglutinat riuades de gent.

Des de l'Espai Gironès de Salt quantifiquen en 230.000 els visitants que entraven a les botigues i compraven. Des del centre, noten “certa

alegria” de cara a Nadal i consideren que ha estat una mica millor que el 2009.

Darrera actualització ( Dijous, 9 de desembre del 2010 02:00 )
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